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SĒDES  PROTOKOLS 
Attālināta sēde 

 

2021.gada 4.augusts                                                                     protokols Nr. 7/2021. 
  

Sēde izsludināta 30.07.2021.plkst. 09:58 

Sēde atklāta 04.08.2021. plkst. 11:00 

 

Darba kārtība 

Sociālo lietu komitejas jautājumi 

1. Par atteikumu pašvaldības dzīvokļa Liepu alejā 9-6, Baldonē, īres līguma pagarināšanai;  

2. Par memoranda “Memorands par sociālā darba attīstību pašvaldībās” parakstīšanu. 

Drošības komitejas jautājums  

3. Par privātpersonu apstrīdēšanas iesnieguma izskatīšanu. 

Īpašumu komitejas jautājumi  

4. Par nekustamā īpašuma atsavināšanu, Ozolu iela 8, Katlakalns, Ķekavas pagasts;  

5. Par zemes piešķiršanu nomā J.S. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Lejasceriņi", 

Dzintaros, Daugmales pagastā;  

6. Par zemes piesķiršanu nomā A.S. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Lejasceriņi", 

Dzintaros, Daugmales pagastā;  

7. Par zemes piešķiršanu nomā D.S. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Lejasceriņi", 

Dzintaros, Daugmales pagastā;  

8. Par zemes piešķiršanu nomā T. S. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma „Lejasceriņi”, 

Dzintaros, Daugmales pagastā;  

9. Par zemes piešķiršanu nomā V. R. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma „Lejasceriņi”, 

Dzintaros, Daugmales pagastā;  

10. Par zemes piešķiršanu nomā O.K. uz daļu no zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8070 

003 0072, Krustkalnos, Ķekavas pagastā;  

11. Par zemes piešķiršanu nomā T. B. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma „Spriegumi”, 

Ķekavā, Ķekavas pagastā;  

12. Par zemes gabala “Jeņči 251”, Jenčos, Ķekavas pagastā, piešķiršanu nomā E.M.;  

13. Par nosaukuma piešķiršanu nekustamā īpašuma “Katrīnes”, Ķekavas pagastā, zemes vienībai 

ar kadastra apzīmējumu 8070 010 0029;  

14. Par atteikumu izsniegt piekrišanu iegūt īpašumā ½ domājamo daļu no nekustamā īpašuma d/s 

„Teika 114A”, Dzērumos, Ķekavas pagastā;  

15. Par rezerves zemes fondā ieskaitītās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8056 001 0657, 

Daugmales pagastā, piekritību pašvaldībai, īpašuma tiesības nostiprināšanu zemesgrāmatā uz 

pašvaldības vārda un nosaukuma piešķiršanu;  

16. Par adreses piešķiršanu (Elīzas, Baldones pagasts);  

17. Par pilnvarojumu Ķekavas novada Centrālajai administrācijai pieņemt lēmumus par numuru 

vai nosaukumu piešķiršanu ēkām, apbūvei paredzētajām zemes vienībām un telpu grupām. 

Attīstības komitejas jautājumi  

18. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā Pilskalna ielā 4, 

Baldonē;  

19. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Bajāri”, Baldones 

pagastā;  

mailto:novads@kekava.lv
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20. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8025 

009 0230, “Tones”, Baldones pagastā;  

21. Par nekustamo īpašumu Ezermalas ielā 33 un 35, Baložos apvienošanu;  

22. Par nekustamā īpašuma Kronīšu ielā 1, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķa maiņu;  

23. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu īpašumos "Govspēda un Jaundailes", Krogsilā, 

Ķekavas pagastā;  

24. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8070 019 0393 Jenčos sadalīšanu;  

25. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu- "Smildziņas-1", Bērzmentē, Ķekavas pagastā;  

26. Par nekustamā īpašuma “Tālavieši” Daugmalē lietošanas mērķa maiņu;  

27. Par nekustamā īpašuma “Pērkoņi” Daugmalē lietošanas mērķa maiņu;  

28. Par nekustamā īpašuma “Nomaļi” Daugmalē lietošanas mērķa maiņu;  

29. Par nekustamā īpašuma “Alksnāji” Daugmalē lietošanas mērķa maiņu;  

30. Par nekustamā īpašuma “Pogas” Daugmalē lietošanas mērķa maiņu;  

31. Par nekustamā īpašuma “Krasti” Daugmalē lietošanas mērķa maiņu;  

32. Par nekustamā īpašuma “Krastmaliņas” Daugmalē lietošanas mērķa maiņu. 

Finanšu komitejas jautājumi  

33. Par Ķekavas novada domes izveidoto komisiju locekļu darba samaksu;  

34. Par pilnvarojuma izsniegšanu dalībai Latvijas Pašvaldību savienības 31.kongresā un biedru 

sapulcē.  

Piebalsotie jautājumi  

35. Par naudas balvas piešķiršanu; 

36. Par kandidāta izvirzīšanu Rīgas plānošanas reģiona attīstības padomes locekļa amatam. 

 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Viktorija Baire, Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Rihards Gorkšs, Agnese 

Geduševa, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, Aigars Vītols, 

Andris Vītols, Juris Žilko. 

Pašvaldības darbinieki:  

Baldones pašvaldības izpilddirektore Tatjana Tohoņenko, Baldones plānotājs Pauls Grants, 

Ķekavas izpilddirektore Jolanta Jansone, Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece Andra Vanaga un 

speciālistes Daiga Ozola un Liesma Gorelova, Administratīvās pārvaldes vadītāja Līga Mizovska, 

IT speciālists Mārtiņš Egle un jurists Jānis Zvaigzne. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 
 

Žilko atklāj domes sēdi.  

 

Par darba kārtību 

Žilko ziņo par darba kārtību, konstatē, ka iesniegti  trīs priekšlikumu par darba kārtības 

papildināšanu, viņš aicina Aigaru Vītolu komentēt savu priekšlikumu. 

Vītols iesniedzis priekšlikumu, jo jautājumu izskatīja un atbalstīja Finanšu komitejā. 

Žilko komentē savus priekšlikumus par darba kārtības papildināšanu. 
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Žilko atklāj jautājumu sadaļu, kurā piedalās Ceļmalnieks, Žilko, Tihoņenko, Zvaigzne, Variks, 

Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, Žilko atklāj debates. 

Debatē Baire. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Aigara Vītola –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par naudas balvas piešķiršanu. 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par 2021.gada 21.jūnija Baldones novada domes lēmuma 

Nr.1 “Par atbrīvošanu no amata” atcelšanu 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Viktorija Baire), “Atturas” – 5 (Andris 

Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Juris Jerums),  

“Nepiedalās” – 1 (Aigars Vītols) 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu neatbalstīt. 
 

 

Baire pauž viedokli par savu balsojumu – jautājumam nav pievienota visa dokumentu pakete, pats 

lēmums nav pabeigts un ir ar tukšumiem, jautājums nav arī izskatīts komitejās, tāpēc viņa bija 

pret jautājuma iekļaušanu darba kārtībā. 

 

 

3. priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par: Par aizņēmuma ņemšanu un līguma slēgšanu projekta 

“Gājēju ceļa un veloceliņa izbūve gar autoceļu A7 Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā” 

realizēšanai. 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Tiek papildināta darba kārtība atbilstoši atbalstītajiem priekšlikumiem un Žilko aicina balsot par 

koriģēto darba kārtību. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2021.gada 4.augusta sēdes darba kārtību. 

 
 

 

SOCIĀLO  LIETU  KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par atteikumu pagarināt īres līgumu  

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – jautājumu izskatīja komiteja, persona iesniegumu raksta 

jau trešo reizi un visu laiku ir saņēmusi atteikumus, tāpat viņa vērš uzmanību uz to, ka īres līgums 

beidzies jau pirms diviem gadiem, tāpēc nevar runāt par līguma pagarināšanu. Šis lēmuma 

projekts sagatavots negatīvs, jo persona iepriekš nebija ne trūcīga, ne maznodrošināta, šobrīd 

viņa kvalificējas kādam no šiem statusiem, bet ar to vien nepietiek, jāizpildās arī citiem 

normatīvajos aktos noteiktajiem noteikumiem, bet lēmums tika sagatavots, pamatojoties uz Sociālā 

dienesta atzinumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atteikt pagarināt L.P. īres tiesības uz pašvaldības dzīvokli Liepu alejā 9-6, Baldonē, 

Ķekavas novadā. 

Lēmums Nr. 1. pielikumā.  

 

 

2. 
Par memoranda parakstīšanu  

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – jautājumu izskatīja gan Sociālo lietu komiteja, gan Finanšu 

komiteja, uz domi virzīts Sociālo lietu komitejā izskatītais lēmuma projekts, memorands ir 

parakstīts no abu biedrību puses un iesūtīts visām pašvaldībām. Tā kā pēc novadu reformas 

pašvaldībām ir daudz darba, tad viņi ar šo memorandu vērš uzmanību uz to, ka sociālais darbs ir 

viena no svarīgākajām pašvaldības funkcijām, memorandā viņi aicina rūpēties par iedzīvotāju 

sociālo aizsardzību, rūpēties, lai iedzīvotāji var saņemt medicīniskus pakalpojumus, rūpētos par 

veselības aizsardzību, veselīgu dzīvesveidu, lūgts rūpēties par sociālo dienestu un darbiniekiem, 

kā arī rūpēties par sociālā jomā nepieciešamo infrastruktūru. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Zvaigzne, Žilko, Aigars Vītols, Andris Vītols. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Putniņa, Jerums. 
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Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt memoranda “Memorands par sociālā darba attīstību pašvaldībās” parakstīšanu ar 

biedrībām “Latvijas Pašvaldību sociālo dienestu vadītāju apvienība” un “Latvijas sociālo 

darbinieku biedrība”. 

Lēmums Nr. 2. pielikumā.  

 

 

DROŠĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

3. 
Par apstrīdēšanas iesnieguma izskatīšanu  

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – pašvaldībā saņemts divu privātpersonu apstrīdēšanas 

iesniegums, kurā viņi apstrīd būvvaldes atzinumu. Lietas būtība – pašvaldības būvvaldes 

inspektore veica objekta apsekošanu un konstatēja dažādas neatbilstības, tai skaitā saistītas ar 

krājrezervuāra izbūvi. Uz šī atzinuma pamata būvvalde pieņēma lēmumu par patvaļīgās 

būvniecības radīto seku novēršanu un iesniedzējiem bija pretenzijas saistītas tieši ar šo 

krājrezervuāru. Komiteja izvērtēja situāciju un konstatēja, ka iesniedzēju pretenzija ir pamatota, 

jo vēsturiski 2006.gadā krājrezervuārs tika izbūvēts kompleksi ar ēku būvniecību atbilstoši 

būvatļaujai un vēlāk objekts tika pieņemts ekspluatācijā. Komiteja pieprasīja būvvaldei 

pierādījumus, ka krājrezervuārs izbūvēts patvaļīgi, bet būvvalde šādus pierādījumus nesniedza, 

līdz ar to tika gatavots lēmums par būvvaldes atzinumu daļā atcelšanu un netiek uzlikts pienākums 

izstrādāt dokumentāciju krājrezervuāra būvniecībai. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Pozņaks, Zvaigzne. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atcelt Ķekavas novada būvvaldes 2021.gada 20.maija lēmumu BIS-BV-5.12-2021-238 “Par 

patvaļīgās būvniecības radīto seku novēršanu nekustamajā īpašumā Ošu ielā 15, 

Vimbukrogā, Ķekavas novadā” daļā par pienākuma uzlikšanu izstrādāt būvniecības 

dokumentāciju krājrezervuāra izbūvei. 

Lēmums Nr. 3. pielikumā.  
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ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

4. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Lazdiņa – šī īpašuma atsavināšanas process sācies gada sākumā uz 

privātpersonas iesnieguma pamata, darba procesā noskaidrots, ka nekustamais īpašums nav 

nepieciešams pašvaldības funkciju veikšanai. Legzdiņa iesniegusi priekšlikumu izsoles komisijas 

sastāvam, visas priekšlikumā iekļautās personas ir piekritušas darboties izsoles komisijā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Kristīnes Legzdiņas –  

Izteikt lemjošās daļas 4.punktu šādā redakcijā: 

4.Apstiprināt nekustamā īpašuma Ozolu iela 8, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, kadastra Nr.8070 002 0297 izsoles komisiju šādā sastāvā:  

Komisijas priekšsēdētājs:  Arnolds Keisters 

Komisijas locekļi: Kristīne Legzdiņa, Inese Blese, Liesma Gorelova, Andra Vanaga. 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts un attiecīgi tiek papildināts lēmuma projekts. Žilko aicina balsot par 

laboto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu zemesgabalu Ozolu iela 8, 

Katlakalnā, Ķekavas pagastā, platībā 0.0632 ha, to pārdodot izsolē. 

Lēmums Nr. 4. pielikumā.  

 

 

 

5. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

Par jautājumu ziņo Kristīne Lazdiņa – nākamie pieci jautājumi attiecas uz vienu nekustamo 

īpašumu, kas ir daudzdzīvokļu māja Daugmalē, un ar šiem lēmuma projektiem tiek sakārtotas 

dzīvokļu īpašnieku un zemes īpašnieka, kas ir pašvaldība, attiecības uz zemes gabaliņiem, kurus 

dzīvokļu īpašnieki apsaimnieko. Pašvaldība aicināja visus dzīvokļa īpašniekus sakārtot juridiskās 

attiecības par mazdārziņu izmantošanu, šobrīd atsaukušies pieci dzīvokļu īpašnieki 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,0582 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Lejasceriņi”) J.S., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 2024.gada 

31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums Nr. 5. pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

Ziņo Kristīne Legzdiņa. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

  

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,05 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Lejasceriņi”) A.S., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2024.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums Nr. 6. pielikumā.  

 

 

7. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

Ziņo Kristīne Legzdiņa. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

  

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,0390 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Lejasceriņi”) D.S., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2024.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums Nr. 7. pielikumā.  
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8. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

Ziņo Kristīne Legzdiņa. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,033 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Lejasceriņi”) T.S., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2023.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, teritorijas sakopšanai, bez 

apbūves tiesībām. 

Lēmums Nr. 8. pielikumā.  

 

 

 

9. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

Ziņo Kristīne Legzdiņa. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

  

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,035 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Lejasceriņi”) V.R., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2024.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, teritorijas sakopšanai, bez 

apbūves tiesībām. 

Lēmums Nr. 9. pielikumā.  

 

 

 

10. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

Par jautājumu ziņo Kristīne Lazdiņa – jautājums ir par mazdārziņa nomu, šai gadījumā bijušais 

nomnieks ir atteicies no nomas un cits pieteicies. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

  

 

 



 9 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,0285 ha platībā (daļa no zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8070 

003 0072), O.K., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 2024.gada 31.decembrim, 

teritorijas sakopšanai, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums Nr. 10. pielikumā.  

 

 

 

11. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

Par jautājumu ziņo Kristīne Lazdiņa – šajā gadījumā cilvēks nav laikus pagarinājis nomas 

līgumu, bet vēlas turpināt zemes gabala nomu, kuru viņa jau visu laiku ir apsaimniekojusi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

  

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,03 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Spriegumi”) T.B., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2022.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums Nr. 11. pielikumā.  

 

 

 

12. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

Par jautājumu ziņo Kristīne Lazdiņa – saņemts privātpersonas iesniegums, kurā viņš izsaka vēlmi 

nomāt mazdārziņu. Konkrētais zemes gabals šobrīd ir diezgan aizaudzis, tāpēc atbalstāma cilvēka 

vēlme to sakopt. Legzdiņa aicina atbalstīt lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

  

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Piešķirt nomā zemes gabalu “Jeņči 251”, Jenčos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā,  0,0656 

ha platībā, E.M., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 2024.gada 31.decembrim, sakņu 

(ģimenes) dārza uzturēšanai, teritorijas sakopšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums Nr. 12. pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par nosaukuma piešķiršanu nekustamajam īpašumam 

Par jautājumu ziņo Kristīne Lazdiņa – saņemts iesniegums no iedzīvotājas, kuru lūdz piešķirt 

nosaukumu viņai piederošajam nekustamajam īpašumam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

  

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Jaunizveidotajam nekustamajam īpašumam, kas sastāv no zemes vienības ar kadastra 

apzīmējumu 8070 010 0029, 2,1 ha platībā, piešķirt nosaukumu – „Annas”, Ķekavas 

pagasts, Ķekavas novads. 

Lēmums Nr. 13. pielikumā.  

 

 

 

14. 
Par atteikumu izsniegt piekrišanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Lazdiņa – saņemts privātpersonas iesniegums, ar kuru Latvijas 

nepilsonis lūdz piekrišanu iegūt īpašumā nekustamā īpašuma domājamo daļu. Būtībā viens 

Latvijas nepilsonis vēlas uzdāvināt daļu īpašuma citam nepilsonim. Speciālisti jautājumu 

izvērtējuši un konstatējuši, ka šī ir lauksaimniecības zeme, un likumdošana neparedz iespēju nodot 

lauksaimniecības zemi nepilsoņiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

  

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atteikt izsniegt piekrišanu iegūt īpašumā ½ domājamo daļu no nekustamā īpašuma d/s 

„Teika 114A”, zemes platība 0,03 ha, ar adresi Ieziņu iela 14, Dzērumi, Ķekavas pagasts, 

Ķekavas novads, Latvijas Republikas nepilsonim V.S.. 

Lēmums Nr. 14. pielikumā.  

 



 11 

15. 
Par rezerves zemes piekritību pašvaldībai 

Par jautājumu ziņo Kristīne Lazdiņa – šis jautājums ir tehniskas dabas par Jaunrožu ceļu, Valsts 

zemes dienests ir lūdzis pašvaldību nostiprināt to uz pašvaldības vārda. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt, ka zemes vienība ar kadastra apzīmējumu 8056 001 0657, 0.057 ha platībā, piekrīt 

pašvaldībai un ir ierakstāma zemesgrāmatā uz Ķekavas novada pašvaldības vārda, piešķirt 

īpašumam nosaukumu un lietošanas mērķi.  

Lēmums Nr. 15. pielikumā.  

 

 

 

16. 
Par adreses piešķiršanu nekustamajam īpašumam 

Par jautājumu ziņo Kristīne Lazdiņa – no privātpersonas saņemts iesniegums ar lūgumu no 

kopējā īpašuma atdalītajam zemes gabalam piešķirt adresi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

  

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8025 009 0391 un uz tās plānotajām ēkām piešķirt 

adresi “Elīzas”, Baldones pagasts, Ķekavas novads. 

Lēmums Nr. 16. pielikumā.  

 

 

 

17. 
Par pilnvarojumu piešķirt adreses  

Par jautājumu ziņo Kristīne Lazdiņa – šis lēmuma projekts radīts, lai atvieglotu Īpašumu 

komitejas darbu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pilnvarot Ķekavas novada pašvaldības iestādi “Ķekavas novada centrālā administrācija” 

pieņemt lēmumus par numuru vai nosaukumu piešķiršanu ēkām, apbūvei paredzētajām 

zemes vienībām un telpu grupām. 

Lēmums Nr. 17. pielikumā.  

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

18. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādi 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis nekustamais īpašums pieder Baldones baznīcai, bet daļu no 

tā izmanto uzņēmējs. Lai jautājumu sakārtotu, tad baznīca rosina zemi sadalīt trīs daļās – viena 

daļa, kuru izmanto uzņēmējs, otra daļa ir redzamības trīsstūris, jo īpašums atrodas starp divām 

pašvaldības ielām, un trešā daļa paliek baznīcai. Andris Vītols komentē rīcības atšķirības, kādas 

bija Baldones un Ķekavas pašvaldībās, kad kāds zemes gabals bija nepieciešams pašvaldībai. 

Pārrunās komiteja vienojās turpināt Baldones praksi, kad gadījumos, kad kāds zemes gabals būs 

nepieciešams pašvaldībai, tā segs šī nepieciešamā zemes gabala mērniecības un ierakstīšanas 

zemesgrāmatā izmaksas, un tāpēc pēc komitejas labots lēmuma projekta lemjošās daļas trešais 

punkts. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Andris Vītols. 

Debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma Pilskalna ielā 4, Baldonē, 

Ķekavas novadā, zemes vienības sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem.  

Lēmums Nr. 18. pielikumā.  

 

 

19. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādi 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis īpašums atrodas Baldones pagastā un piekļaujas Baldones 

pilsētai, īpašnieks vēlas atdalīt aptuveni 2ha lielu zemes gabalu, izdalīt ceļu, lai nodrošinātu 

piekļuvi, kur jaunveidojamais ceļš būs arī nepieciešams, lai nodrošinātu piekļuvi tālākiem zemes 

īpašumiem. 
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Žilko atklāj jautājumu sadaļu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Baire, Zvaigzne, Žilko, Ceļmalnieks, Križanovskis, Grants, Andris 

Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Bajāri”, Baldones 

pagasta, zemes vienības sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums Nr. 19. pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis ir samērā mazs zemes gabals, kuru izmanto 

lauksaimniecībā. Savā laikā tam izstrādāts zemes ierīcības projekts, kas paredzēja apbūvi, bet tas 

nav realizējies un šobrīd saņemts īpašnieces iesniegums ar lūgumu veikt lietošanas mērķa maiņu, 

un, tā kā tas atbilst spēkā esošajam teritorijas plānojumam, tad sagatavots pozitīvs lēmuma 

projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt U.S. piederošajai zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8025 009 0230 zemes 

lietošanas mērķi no „individuālo dzīvojamo māju apbūves zeme”, NĪLM kods 0601, uz 

„zeme, uz kuras galvenā saimnieciskā darbība ir lauksaimniecība”. 

Lēmums Nr. 20. pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par nekustamo īpašumu apvienošanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šie īpašumi atrodas Baložos pie Titurgas ezera, abi zemes 

gabali pieder vienam īpašniekam, kurš lūdz atļauju tos apvienot, zemes gabali katrs ir aptuveni 

600 kv.m. lieli. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut apvienot nekustamos īpašumus Ezermalas iela 33 un Ezermalas iela 35, Baložos. 

Lēmums Nr. 21. pielikumā.  

 

 

 

 

22. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – īpašums atrodas Katlakalna vēsturiskajā daļā, tas atrodas 

izstrādāta detālplānojuma robežās un detālplānojums paredzēja tehnisko apbūvi, kas arī realizēts 

un šobrīd tur izveidota ārējās ugunsdzēsības ūdens ņemšanas vieta, un tas arī ir pamats mainīt 

konkrētajam zemes gabalam lietošanas mērķi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma Kronīšu ielā 1, zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8070 005 

0479 0.1400 ha platībā, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķi. 

Lēmums Nr. 22. pielikumā.  

 

 

 

23. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – zemes attīstītājs vēlas izstrādāt detālplānojumu ar mērķi to 

sadalīt apbūvei. Zemes platība ir 3,2 ha un šobrīd tā ir lauksaimniecības zeme. Tā kā tur nav 

piekļuves, tad arī tas jārisina ar detālplānojumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Jaundailes” un “Govspēda”, 

Krogsilā, Ķekavas pagastā, saskaņā ar darba uzdevumu. 

Lēmums Nr. 23. pielikumā.  

 

 

 

24. 
Par zemes sadalīšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šī zemes vienība atrodas Jenčos dārzkopības sabiedrībā, kurā 

pašvaldībai pieder ceļu tīkls, kas viss šobrīd atrodas vienā zemes gabalā ar vienu kadastra 

numuru. Ar šo lēmumu ceļu tīkls tiks sadalīts, veidojot katrai ielai atsevišķu zemes vienību ar savu 

kadastra numuru. Šādi ar domes lēmumu var sadalīt pašvaldība piekrītošus vēl neuzmērītu zemes 

gabalus. 

Jautājumu nav. 

Žilko atklāj debates. 

Debatē Ceļmalnieks, Andris Vītols. 

Križanovskis sniedz sīkāku skaidrojumu par zemes sadali un zemes izmantošanu. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav, “Atturas” – 2 (Juris Jerums, Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ķekavas novada pašvaldībai piekrītošā un zemesgrāmatā nenostiprinātā nekustamā īpašuma 

“D/S “Jeņči”” zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8070 019 0393 Jenčos, Ķekavas 

pagastā, 11,747 ha platībā sadalīt 56 daļās. 

Lēmums Nr. 24. pielikumā.  

 

 

 

25. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – attīstītājs vēlas sadalīt 2,3 ha lielu lauksaimniecības zemi 

apbūvei, teritorijas plānojums arī paredz zemes apbūvi, bet tai nav piekļuves, tāpēc būs jāveido 

ceļi, vienojoties par to ar kaimiņiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Smildziņas-1”, Bērzmentē, 

Ķekavas pagastā, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums Nr. 25. pielikumā.  

 

 

 

26. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – nākamie septiņi lēmumprojekti saistīti ar to, ka Valsts zemes 

dienests apkopojis informāciju par tādiem zemes gabaliem, kuriem noteikts apbūves statuss, bet 

dabā tur ir vai nu mežs, vai noteikta applūstošā teritorija. Valsts zemes dienests aicina pašvaldību 

izvērtēt šo informāciju un pieņemt lēmumus par lietošanas mēŗķu maiņu. Šajā un nākamajos sešos 

zemes gabalos atrodas mežs. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Tālavieši”, Daugmalē, Daugmales pagastā, 0,2388 ha platībā 

lietošanas mērķi, nosakot nekustamā īpašuma lietošanas mērķi - Zeme, uz kuras galvenā 

saimnieciskā darbība ir mežsaimniecība.  

Lēmums Nr.26. pielikumā.  

 

 

27. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Pērkoņi”, Daugmalē, Daugmales pagastā, 0,2402 ha platībā 

lietošanas mērķi, nosakot dalīto nekustamā īpašuma lietošanas mērķi. 

Lēmums Nr. 27. pielikumā.  
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28. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Križanovskis. 

Debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Nomaļi”, Daugmalē, Daugmales pagastā, 0,2882 ha platībā 

lietošanas mērķi, nosakot nekustamā īpašuma lietošanas mērķi - Zeme, uz kuras galvenā 

saimnieciskā darbība ir mežsaimniecība.  

Lēmums Nr. 28. pielikumā.  

 

 

 

29. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Alksnāji”, Daugmalē, Daugmales pagastā, 0,2401 ha platībā 

lietošanas mērķi, nosakot nekustamā īpašuma lietošanas mērķi - Zeme, uz kuras galvenā 

saimnieciskā darbība ir mežsaimniecība.  

Lēmums Nr. 29. pielikumā.  

 

 

30. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Pogas”, Daugmalē, Daugmales pagastā, 0,2158 ha platībā 

lietošanas mērķi, nosakot nekustamā īpašuma lietošanas mērķi - Zeme, uz kuras galvenā 

saimnieciskā darbība ir mežsaimniecība. 

Lēmums Nr. 30. pielikumā.  

 

 

 

31. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Krasti”, Daugmalē, Daugmales pagastā, 0,2897 ha platībā 

lietošanas mērķi, nosakot nekustamā īpašuma lietošanas mērķi - Zeme, uz kuras galvenā 

saimnieciskā darbība ir mežsaimniecība.  

Lēmums Nr. 31. pielikumā.  

 

 

 

32. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Križanovskis. 

Debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Krastmaliņas”, Daugmalē, Daugmales pagastā, 0,4274 ha 

platībā lietošanas mērķi, nosakot dalīto nekustamā īpašuma lietošanas mērķi. 

Lēmums Nr. 32. pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:00 līdz 14:00. 
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Žilko turpina domes sēdi. 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

33. 
Par komisiju locekļu darba samaksu 

Par jautājumu ziņo Līga Mizovska – sagatavots lēmuma projekts par domes izveidoto komisiju 

locekļu darba samaksu. Līdz šim darbojās divi Ķekavas domes pieņemtie lēmumi attiecībā uz 

komisiju locekļu atalgojumu un Baldonei atruna par komisiju un darba grupu locekļu samaksu 

bija iekļauta atlīdzības un sociālo garantiju nolikumā. Lai varētu veidot jaunās komisijas un būtu 

zināmi atalgojuma nosacījumi, tad sagatavots šis lēmuma projekts. Šobrīd vecās komisijas 

darbojas pēc vecajiem noteikumiem līdz brīdim, kamēr tiks izveidotas jaunās komisijas, un tikai 

tad stāsies spēkā šis lēmums. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Mizovska, Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Žilko,  

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Lēmuma lemjošās daļas 1.punkts: Noteikt Ķekavas novada domes pēc 2021.gada 1.jūlija 

izveidoto komisiju locekļiem atlīdzību par piedalīšanos komisiju darbā EUR 12,50 

(divpadsmit euro un 50 centi) stundā pirms nodokļu nomaksas 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Atturas” – 1 (Voldemārs Pozņaks),  

“Nepiedalās” – 1 (Aigars Vītols), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu neatbalstīt. 

 

 

Priekšlikums nav atbalstīts un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 3 (Indra Priede, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), “Nepiedalās” – 3 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Noteikt Ķekavas novada domes pēc 2021.gada 1.jūlija izveidoto komisiju locekļiem 

atlīdzību par piedalīšanos komisiju darbā EUR 10,00 stundā pirms nodokļu nomaksas, un 

maksimālo nostrādāto stundu skaitu. 

Lēmums Nr. 33. pielikumā.  
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34. 
Par pilnvarojuma izsniegšanu 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – izskatot Latvijas pašvaldību savienības vēstuli par kongresu un 

biedru sapulci nepieciešams pilnvarot domes deputātus dalībai, un Ķekavas novada dome var 

pilnvarot trīs deputātus. Finanšu komiteja izvirzīja domes priekšsēdētāju un deputātes Agnesi 

Geduševu un Karinu Putniņu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pilnvarot Ķekavas novada domes priekšsēdētāju Juri Žilko, deputāti Agnesi Geduševu un 

deputāti Karinu Putniņu pārstāvēt Ķekavas novada pašvaldību ar tiesībām piedalīties un 

balsot Latvijas Pašvaldību savienības 31.kongresā un biedru sapulcē. 

Lēmums Nr. 34. pielikumā.  

 

 

 

PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMS 

35. 
Par naudas balvas piešķiršanu 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – jautājumu, kā piebalsoto izskatīja Finanšu komiteja, tas ir par 

naudas balvas piešķiršanu diviem Ķekavas novada iedzīvotājiem, kas Tokijas olimpiskajās spēlēs 

izcīnīja zelta medaļas 3x3 basketbolā. Finanšu komitejā tika atbalstīts virzīt uz domes sēdi 

lēmuma projektu par naudas balvas piešķiršanu. Lēmuma projekts ir sagatavots un Žilko aicina 

atbalstīt lēmuma projektu.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu.   

Jautājumu sadaļā piedalās Baire, Variks, Zvaigzne, Geduševa, Žilko. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 14:35 līdz 14:45. 

 

Žilko atsāk domes sēdi un atgādina, ka turpinās jautājumu sadaļa. 

Baire un Romanovska komentē savus iesniegtos priekšlikumus. 

Jautājumu sadaļā piedalās Baire, Variks, Zvaigzne, Geduševa, Cīrule, Priede, Žilko. 

Romanovska atsauc savu priekšlikumu – Atbalstīt naudas balvas piešķiršanu 3500 EUR apmērā 

pēc nodokļu nomaksas  trenerim A. Eglītim. 

Līcis atsauc savu priekšlikumu - Atbalstīt naudas balvas piešķiršanu 5000 EUR apmērā pēc 

nodokļu nomaksas trenerim A. Eglītim. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatēs piedalās Keisters, Putniņa, Pozņaks, Variks, Aigars Vītols, Keisters otrreiz, Priede, 

Puniņa otrreiz, Jerums, Variks otrreiz, Geduševa, Baire, Jerums otrreiz, Cīrule. 
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Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Atbalstīt naudas balvas 5000 EUR apmērā piešķiršanu (pēc nodokļu nomaksas) Andrim 

Eglītim, kurš ir bijis pirmais treneris sportistiem Agnim Čavaram un Naurim Miezim. Izteikt 

lēmuma lemjošo daļu sekojošā redakcijā. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – nav, “Atturas” – 11 (Agnese Geduševa, 

Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu neatbalstīt. 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Jerums domā, ka balsojuma rezultāts spilgti atspoguļo Keistera teikto, ka potenciāli visi atbalsta 

visu, bet kad nonāk līdz darbiem, tad lēmumu nepieņem, un viņš pauž viedokli, ka arī šis jautājums 

ar laiku aizmirsīsies. 

Geduševa balsojumā atturējās, jo uzskata, ka jāsagatavo korekts lēmuma projekts, viņa sola 

jautājumu neaizmirst, bet virzīt tālāk. 

Putniņa balsojumā atturējās, jo šādu priekšlikumu deputāti varēja iesniegt jau Finanšu komitejā. 

Viņa atbalsta procesuālo kārtību, kāda noteikta jautājumu virzībai.  Putniņa domā, ka jautājums 

nav jāatliek, bet jāizskata ārkārtas sēdē pēc iespējas ātrāk. 

Andris Vītols balsojumā atturējās. (slikto sakaru dēļ nav dzirdams pamatojums balsojumam). 

Baire atbalstīja lēmuma projektu, jo uzskata, ka persona ir pelnījusi sava darba novērtējumu, 

tomēr visvairāk viņu pārsteidza Līča balsojums, kurš pats šādu priekšlikumu iesniedza, bet 

balsojumā to neatbalstīja. 

 

Žilko aicina balsot par Baires priekšlikumu. 

Baire atsauc savus priekšlikumus - Atbalstīt naudas balvas 3000 EUR apmērā piešķiršanu (pēc 

nodokļu nomaksas) Andrim Eglītim, kurš ir bijis pirmais treneris sportistiem Agnim Čavaram un 

Naurim Miezim. Izteikt lēmuma lemjošo daļu sekojošā redakcijā, un - Izslēgt lēmuma 

konstatējošās daļas 7.punktu. 

Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Piešķirt Ķekavas novada iedzīvotājiem A.Č. un N.M., kuri Tokijas Olimpiskajās spēlēs 

izcīnīja Olimpisko zelta godalgu Latvijas 3x3 basketbola komandas sastāvā, naudas balvu 

EUR 10 000,00 (desmit tūkstoši euro) katram pēc nodokļu nomaksas no Ķekavas novada 

pašvaldības 2021.gada budžeta sadaļas “Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem”. 

Lēmums Nr. 35. pielikumā.  
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36. 
Par kandidāta izvirzīšanu Rīgas plānošanas reģiona attīstības padomes locekļa amatam 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – pamatojoties uz vēstuli, kas pašvaldībā tika saņemta 9.jūlijā, bet 

vēl noskaidrojamu apstākļu dēļ aktualizēta tikai vakar un kas ir par pamatu jautājuma 

piebalsošanai. Vēstulē lūgts deleģēt deputātu Rīgas plānošanas reģiona attīstības padomes 

locekļa amatam. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu.   

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Putniņa, Ceļmalnieks, Žilko, Zvaigzne, Variks. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas, un viņš aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Izvirzīt Ķekavas novada pašvaldības domes priekšsēdētāju Juri Žilko ievēlēšanai Rīgas 

plānošanas reģiona attīstības padomes locekļa amatā. 

Lēmums Nr. 36. pielikumā.  

 

Sēde tiek slēgta plkst. 16:20. 

 

Sēdes vadītājs:  (PARAKSTS1)  J.Žilko 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS2)  V.Milbrete 
 
1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  
ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  


